
     

  

 

 

 

 

2025 年 08 月 19 日 

 

提防虛假網站 

花旗銀行發現偽冒本行之網站，該網站要求客戶輸入銀行資料。 以下是虛假網站之内容： 

 

 

以下為該未經授權之網站： 

 

花旗銀行重申與該虛假網站沒有任何關係，並提醒公眾留意任何載有連結或要求輸入個人資料的網站，

電郵或短訊。客戶應在任何情況下切勿向可疑發件人或網站提供任何個人或銀行賬戶資料。如果客戶



 

 

 

 

擔心他們可能已經向此虛假網站披露其個人資料，請立即致電花旗銀行電話理財服務 (852) 2860 0333 

查詢及聯絡香港警察。請瀏覽花旗銀行網頁                                     以索取更多有關電郵或網絡保安的資訊。 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

August 19, 2025 

 

Statement on Fraudulent website 

Citibank would like to alert its clients and the public of a case of unauthorized Citibank website which 

requests that client provide their banking information.  

Below is the content of the unauthorized website: 

 

 

Below is the unauthorized website: 

 



 

 

 

 

Citibank is not in any way associated with the website. We would like to remind the public to be alert 

of any websites, emails or messages which contain an embedded hyperlink or a request to enter 

personal information. Clients should under no circumstances disclose their personal data or bank 

account details to unsolicited senders or websites. If clients are concerned that they may have 

disclosed their information to this fraudulent website, please contact CitiPhone Banking at (852) 

2860 0333 and report the case to the Hong Kong Police. For more information about email or 

information security, please visit Citibank homepage at                                                    . 

 


